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 15.10.2024

    

Møtedato 09.04.24 

 

Tid 19.00- 20.00 Møtested Personalrommet 

Til stede Cecilia Johansen (sekretær),  Ine Staveland (SU-leder), Hanne L, Marie, Oda, 

Joacim, Mathias og Cecilia  

Bortfall; Hanne Storsve (ansatt) og Kristin (politisk representant)   

 

 

1/24-25 GODKJENNING AV INNKALLING  Styreleder 

2 /24-25 Konstituering av nytt samarbeidsutvalg 
Ine Staveland -leder- rep foreldre 
Cecilia Johansen- sekreter- kommune 
Hanne Lameris- rep foreldre 
Hanne Storve- rep andre ansatte 
Mathias Borø- rep pedagog 
Joacim Sydnes- rep pedagog 
Kristin Tallaksen - politisk representant 
Marie M Skaar – rep. elevråd  
Oda K Natvig – rep. elevråd 
 
Vedtatt 

Styreleder 

3/24-25 Innspill til skolebehovsplan 

• Fau leder har lagt ut behovsplan til foreldre. Ingen innspill.  
I FAU møte ingen innspill. Dette handler i hovedsak om at Lund 
og Lovisenlund ikke er berørt.  

• Nedleggelse av skole handler om å spare penger.  Det er en 
forutsetning av det de sparer på dette blir i oppvekstsektoren 
(skolene). Nedleggelse av skoler skal komme de andre skolene 
til gode. 

• Det brukes for mye penger på skolestruktur, på skolebygninger 
og administrasjon. Det gjør at det blir mindre penger til 
skolene. Mindre til elevene. Større skoler får større fagmiljøer.  

• Det er fint å bli kjent med nye elever når en går på 
ungdomsskolen. Litt kjedelig hvis en skal gå med «bare» de 
samme elevene som på barneskolen.  
 

Alle 

4/24-25 REFERATSAKER 

Informasjon om oppstart ved skolen:  

- God start. Jobbet mye med samarbeidsoppgaver og 

relasjonsbygging mellom elev- elev og voksen og elev. 

- Foreldremøter gjennomført på alle trinn.  

- Leirskole for 7. trinn i uke 44 og 45 

 

 

Cecilia 

 

 



- Nytt skolekjøkken. Ferdig i løpet av oktober. Elever på 6. trinn 

har fått hele dager på Geitmyra. Stor suksess. 

- Lovisenlund skole er en LU- skole. Dette skoleåret skal vi ta 

imot 40 studenter som skal ha sin siste praksis. Hvert trinn tar 

imot studenter. Studentene kommer en uke i høst og fem uker 

i vår. 

Informasjon fra elevråd 
- Elevrådet- sier noe om sammensetning og hvordan valget har 

de har valgt leder og nestleder. Kandidatene, som stilte til valg, 
sa noe om hvorfor de ville bli valgt til oppgaven. Valget ble 
gjennomført skriftlig. 

- Laget ny banefordelig. Vi prøver ut elevene sjekker ut med 
trinnene hvordan det fungerer 

- Elevrådet er positiv til reflekskonkurranse. Tar det opp på 
neste møte. 

  
Informasjon fra FAU: 

- Utsetter Lova dagen til våren. Kommer tilbake til dato. Ønske 

om å bruke uteområdet. Mye som skjer før jul. 

- Oppfordrer elevrådet til å arrangere reflekskonkurranse. Dette 

er gjort tidligere år.  

- Halloween. Flere klasser/trinn skal ha arrangement. 

Foreldrekontakter kan søke FAU om penger til 

fellesarrangement. 50 kr pr. elev. FAU er opptatt av at foreldre 

og elever er opptatt å inkludere alle. Viktig at alle har noen å 

være sammen med.  Gjelder spesielt de trinnene som ikke har 

felles arrangement.  

Vedtak: Referatsakene tatt til orientering 

 

FAU-leder 

 

 

 

 

 

Marie 

Oda 

5/24-25 Økonomi  

Status for høsten. Færre elever skoleåret 24/25. Det er lagt til rette for 

å gå i balanse ved årsskifte (økonomi følger kalender år) 

Vedtak: Tatt til orientering 

Rektor 

6/24-25 Eventuelt 
 

 

Neste møte 19.november kl 19.00 

 

Ref  

Cecilia Johansen 
Dokumentet er godkjent elektronisk og gyldig uten underskrift 

 


